
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 15.5.2023 v Spišskom Hrušove 
 

P r o g r a m rokovania 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola uznesení. 
5. Projekt telocvičňa. 
6. Žiadosť o odkúpenie pozemku. 
7. Žiadosť o sponzorstvo. 
8. Návrh VZN č. 1/2023, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce 

Spišský Hrušov.  
9. Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska. 
10. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Spišský Hrušov. 
11. Rôzne. 
12. Interpelácie poslancov. 
13. Záver. 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana Legátová, 

Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. Ivana Slamená, Matúš        
Švač, Adriana Vojtušová 

 
 
Ospravedlnení:  
 

Zasadnutie ObZ bolo zvolané na základe pozvánky starostu obce a jej vyvesením na úradnej 
tabuli obce v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 
 
Začiatok zasadnutia: 16.30 hod. 
Koniec zasadnutia:    18.00 hod. 
 
 
K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta Mgr. Marek Filip privítaním  poslancov 
a hostí. Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné Za zapisovateľa určil Moniku Švačovú, pracovníčku obecného úradu.  
 
 
K bodu č.2: Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie   
  
  
 Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol za overovateľov p. Zuzanu Legátovú a Mgr. 
Petra Bodnára. 
 
UZNESENIE č. 27/2023 
Hlasovanie: 

 Za:  9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      



Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove určuje za overovateľov zápisnice: p. Zuzanu 
Legátovú a Mgr. Petra Bodnára. 
 
 

Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol návrhovú  komisiu v zložení p. Adriana 
Vojtušová, p. Marek Kočiš a p. Rastislav Múdry. 
 
UZNESENIE č. 28/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení p. 

Adriana Vojtušová, p. Marek Kočiš a p. Rastislav Múdry.“ 
 
K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starosta obce Mgr. Marek Filip prečítal program zasadnutia a dal ho schváliť. 
 
UZNESENIE č. 29/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva podľa predloženého návrhu.“ 
 
 
Návrh na zmenu programu: 
 
Poslankyňa MVDr. Ivana Slamená navrhla doplnenie rokovania o bod Zrušenie zmluvy 
o prenájme nebytových priestorov s P. Ludvíkom a M. Krupským. 
 
 
UZNESENIE č. 30/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 



 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje doplnenie programu rokovania obecného 
zastupiteľstva o bod Zrušenie zmluvy o prenájme nebytových priestorov s Petrom Ludvíkom 
a Martinom Krupským, ktorý bude doplnený do programu rokovania ako bod č. 11, ostatné body 
rokovania sa automaticky posúvajú.“ 
 
 
K bodu č. 4 : Kontrola uznesení 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip vyzval svoju zástupkyňu Mgr. Danielu Samoľovú, aby prečítala 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia ObZ zo dňa 10.3.2023.Uznesenia č. 10-26 sú splnené.  
 
UZNESENIE č. 31/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.“ 
 
K bodu č. 5 : Projekt telocvičňa  
 
Starosta obce informoval poslancov o projekte telocvičňa. Projektant p. Michalko mal na dnešné  
zasadnutie prísť a podať informáciu o projekte sám, ale pre pracovnú zaneprázdnenosť sa ospravedlnil. 
Preto starosta obce podal informáciu sám, kde uviedol, že na vypracovanie projektu telocvičňa bola 
uzatvorená zmluva vo výške 19 800 eur s DPH, vyplatené bolo zatiaľ 12 600 eur, zvyšných 7 200 eur, je 
ešte potrebné vyplatiť. P. Michalko na stretnutí s p. starostom uviedol, že vypracovanie PD sa navýši 
o 5 000 eur bez DPH. Keďže nemáme zatiaľ žiadne podklady prečo došlo k navýšeniu a taktiež nebol 
uzatvorený žiaden dodatok k zmluve a  nebola urobená objednávka, počkáme na oficiálne 
zdokumentovanie tohto navýšenia a žiadosť o preplatenie. 
 
 
K bodu č. 6: Žiadosť o odkúpenie pozemku 
 
Starosta obce prečítal žiadosť p. Jozefa Švača s manželkou o odkúpenie pozemku KN-E č. 
70068/5 s výmerou 105m2, ktorá je vo vlastníctve obce. Vyjadrila sa k tomu dcéra žiadateľov 
Miroslava Petáková, ktorá uviedla, že o tom, že časť pozemku nie je ich vlastníctvo prišli až 
vtedy keď si chceli zobrať úver, na katastri im povedali, že to mohli nastať vtedy keď im geodet 
zameriaval dom alebo keď sa všetko dávalo do digitálnej podoby, tak sa mohli hranice posunúť, 
alebo aj keď sa v r. 2004 upravovali pozemky v obci, možnosti je viac a ťažko už zistiť kto 
pochybil. Vzhľadom na tieto skutočnosti, z ktorých vyplýva, že to bola pravdepodobne chyba 
úradov, by chceli znížiť cenu pozemku z 10€/1m2 na nižšiu cenu. 
Vyjadril sa k tomu aj hl. kontrolór obce, ktorý uviedol, že keďže časť pozemku sa nachádza pod 
domom, teda je zastavaná stavbou vo vlastníctve žiadateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím 
umiestnením tvorí neoddeliteľný celok so stavbou, tak je to v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. 
o majetku obci, v ktorom podľa §9a ods. 8 písm. b) by išlo o priamy predaj.  
 
Názory na úpravu ceny boli rôzne, časť poslancov sa prikláňala k tomu, aby sa pozemky 
predávali za cenu, ktorá bola stanovená podľa potvrdení od realitných kancelárií, za akú cenu 
predávajú pozemky a tak bolo schválené platné uznesenie a to 10€/1m2. 
Ďalšia časť poslancov by zobrala do úvahy okolností za akých došlo k týmto chybám a súhlasili 
by, aby sa cena znížila. 



 
UZNESENIE č. 32/2023 
Hlasovanie: odpredaj za 10€/1m2 

 Za:       5 poslancov   Peter Bodnár,  Zuzana  Legátová, Rastislav Múdry, 
MVDr. Ivana  Slamená, Marek Kočiš 

 Proti:      4 poslanci      Branislav Kunzo, Mgr. Daniela Samoľová, Matúš Švač, Adriana     
 Vojtušová 

 Zdržal sa: 0 poslancov 
 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje predaj pozemku parcela KN-E č.70068/5 
– zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 105 m2, zapísaného na LV č.1, pre Jozefa Švača 
a Alžbetu Švačovú, rod. Butvinovú, trvale bytom Spišský Hrušov 290, za  cenu 10,00 €/1m2 v 
súlade s § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, nakoľko sa jedná o prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa 
vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 
stavbou.“ 
 
 
K bodu č. 7: Žiadosť o sponzorstvo 
 
Žiadosť p. Matúša Kocúra o sponzorstvo pre svojho syna, ktorý je členom motokrosového klubu 
v Levoči a preteká na motorke na rôznych súťažiach, kde reprezentuje aj obec Spišský Hrušov. 
Vyjadril sa k tomu hl. kontrolór obce Ing. František Stanislav, ktorý uviedol, že obec by nemala 
nikdy vystupovať v roli sponzora, je to skôr pozícia pre firmy, ktoré si to môžu daňovo odpísať. 
Na tento účel má obec v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách a VZN o dotáciách možnosť 
podporiť športové alebo iné aktivity, kluby,  ktoré majú sídlo v obci alebo v obci pôsobia a 
vykonávajú svoju činnosť, čo v tomto prípade nie je splnené, takže takúto žiadosť by hl. kontrolór 
neodporúčal schváliť. 
Poslanci sa k tomu vyjadrili v tom zmysle, že v obci máme aj iné talenty, ktoré by si zaslúžili 
nejakú odmenu a preto navrhujú urobiť stretnutie s týmito talentami a poďakovať sa im, dať im 
ďakovný list,  nejaký darček a možno aj finančnú odmenu. 
 
 
 
K bodu č. 8: Návrh VZN č. 1/2023, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska 
obce Spišský Hrušov 
 
Návrh VZN č. 1/2023, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Spišský 
Hrušov bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce v zákonom stanovenej lehote.  
Návrh VZN bol zaslaný poslancom ObZ na preštudovanie.  
Poslanci mali návrh na zmenu nájomného pre urnové miesto v kolumbáriu z 50,00 € na 30,00 € 
na dobu 10 rokov. Ostatné poplatky ostali nezmenené. 
 

 
UZNESENIE č. 33/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
 



„ObZ v Spišskom Hrušove schvaľuje VZN č. 1/2023, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok 
obce Spišský Hrušov.“ 

 
 

K bodu č. 9: Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska 
 
Tento prevádzkový poriadok starosta obce zaslal všetkým poslancom mailom. Poslanci ObZ 
nemali k prevádzkovému poriadku žiadne pripomienky. 
 
UZNESENIE č. 34/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Prevádzkový poriadok multifunkčného 
ihriska.“ 
 
K bodu č.10: Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Spišský Hrušov 
 
Zásady obdržali poslanci na preštudovanie mailom. 
 

Podľa ustanovenia § 8 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení majetok obce sa má 
zveľaďovať a zhodnocovať a vo svojej celkovej hodnote zásadne nezmenšený zachovať. 
Darovanie nehnuteľného majetku obce je neprípustné, ak osobitný predpis neustanovuje inak. 

Podmienky nakladania s majetkom obce upravuje špeciálny zákon, ktorým je zákon č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí (ďalej aj len ako „zákon o majetku obcí“). Ten priamo vymedzuje niektoré z 
pohľadu zákonodarcu najzávažnejšie majetkové dispozície, pričom sa tak deje na základe odkazu 
v ustanovení § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení (určovať zásady 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu, ktorý užíva, schvaľovať 
najdôležitejšie úkony týkajúce sa tohto majetku a kontrolovať hospodárenie s ním). Ostatné je 
prenechané na úpravu tej-ktorej obce v podobe tzv. zásad hospodárenia s majetkom obce. Ide  
o dokument, ktorý musí mať prijatý každá obec. Je pritom schvaľovaný obecným 
zastupiteľstvom.  

Hl. kontrolór odporúčal tieto Zásady schváliť, ale upozornil na to, že sa chystá novela zákona 
o majetku obcí, ktorá by mala  byť účinná od 1.11.2023, preto ich bude potrebné potom zosúladiť 
s touto novelou. 
 
Návrh na uznesenie: „Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Zásady 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce Spišský Hrušov.“ 
 
Hlasovanie: 

 Proti:       4 poslancov/  Zuzana  Legátová, Rastislav Múdry,  MVDr. Ivana  Slamená, 
Marek Kočiš 

 Za:      4 poslancov   Branislav Kunzo, Mgr. Daniela Samoľová, Matúš Švač, Adriana     
 Vojtušová 

 Zdržal sa: 1 poslanec     Mgr. Peter Bodnár 
 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Spišský Hrušov neboli schválené. 



K bodu č. 11: Zrušenie zmluvy o prenájme nebytových priestorov 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip uviedol, že zmluva o prenájme  na miestnosť fitnescentra v budove 
OKŠ s p. P .Ludíkom a M. Krupským, bola uzatvorená ešte za p. starostky Eleny Frankovej. Na 
poslednom stretnutí poslancov ObZ s p. Petrom Ludvíkom sa dohodlo, že sa zmluva zruší dohodou 
k 1.7.2023 a bude uzatvorená nová zmluva o prenájme za vopred dohodnutých podmienok.   
 
UZNESENIE č. 35/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove súhlasí so zrušením Zmluvy o prenájme nebytových 
priestorov – zasadačka šatní OKŠ s Petrom Ludvíkom a Martinom Krupským, uzatvorenej dňa 
17.4.2015, dohodou k 1.7.2023.“ 
  
K bodu č. 12: Rôzne 
 

1. Starosta obce informoval poslancov o sponzorstve firmy PROGRUP pri 
organizovaní Furmanských pretekoch v celkovej výške 428,40 €, kde zabezpečil 
grafické práce, tlač plagátov, pozvánok, výroba banera, tabule. 
Starosta obce poďakoval poslancov aj ostatným pracovníkom OcÚ za pomoc pri 
organizovaní Furmanských pretekov, Dňa matiek a Behu ulicami obce. 

2. Ing. Andrea Šutyová, informovala poslancov o organizácii Folklórnych slávností 
v Spišskom Hrušove, ktoré sa uskutočnia 18. augusta 2023. 
Boli pozvaní: FS Čačinare, FS Harichovce, FS Jamník, deti zo Sp.Tomášoviec 
a samozrejme domáca FS Brižečky, vystúpia aj deti z MŠ Sp. Hrušov. 
Ako hosť vystúpi skupina Traky. Zo strany obce je potrebné zabezpečiť: ozvučenie, 
autobusy, výzdobu, prezenty a kytice pre súbory, občerstvenie, stravu, prenosné 
WC. 

3. Informácia starostu Mgr Mareka Filipa o tom čo sa za posledné obdobie stihlo 
spraviť: opravili sa dlažobné kocky na cintoríne, ostrihali sa okrasné stromy, ktoré 
pomohla ostrihať p. Samoľová, opravili sa výtlky na miestnych komunikáciách – 
20 vriec asfaltu daroval J. Mikolaj, opravila sa tabuľa pri Miloji, kúpili sa nové 
kontajnery a zelený odpad, urobil sa spevnený základ pod kontajnermi, vyrezali sa 
dreviny pri ZŠ. 

4. Bola vypracovaná projektová dokumentácia od p. Havaša na preznačkovanie a na 
retardéry. 

5. Ďalej starosta uviedol, že keďže bývala p. starostka JUDr. A. Tkáčová nedvíha 
telefóny, bola bývalej p. starostke zaslaná výzva poštou, ale nebola od nej žiadna 
spätná väzba a na výzvu nereagovala.  
 
  

 
K bodu č. 13: Interpelácie poslancov 
 
V tomto bode požiadala poslankyňa MVDr. I. Slamená účtovníčku obce M. Švačovú, aby jej do 
najbližšieho zasadnutia pripravila koľko finančných prostriedkov nechala bývalá starostka JUDr. 
A. Tkáčová na účtoch a koľko bolo minuté za mesiac december. 
 



Poslanec Kunzo upozornil na to, že Multifunkčné ihrisko je potrebne dať na reklamáciu, všetko sa 
tam rozpadá, takto bude za určitú dobu nepoužiteľné. 
 
 
K bodu č. 14: Záver 
 
V závere starosta obce poďakoval všetkým poslancom aj prítomným občanom za účasť na 
zasadnutí. 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Zuzana Legátová    ............................................. 
 
Mgr. Peter Bodnár  ............................................. 
 
 
Zapísala: Monika Švačová 
 
 
 
 
V Spišskom Hrušove, dňa 15.5.2023 
 
 
     Mgr. Marek Filip 
                                                                                                              starosta obce 


